



国家高新技术企业 广东省专精特新企业



办公室OFFICE



装配ASSEMBLING



车间WORKSHOP



车间WORKSHOP



2024/2025 Rospack 俄罗斯包装展



德国K展2025



2025 沙特展会



年度Chinaplas 中国橡塑展



2025 K show

专业制袋加工，源自1993 为你解决包装制袋问题

Professional for pouches making & processing, original from 1993, Solution for best packaging



33+年
软包机械
源头工厂

佛山市天正机械有限公司源自1993年成立的洪力制袋。作为在珠三角改革开放浪潮中成长壮大的制袋企业，天正机械是广东省知名的软包装设备OEM制造厂商。

天正机械传承了洪力制袋的工艺技术，实现了从制袋生产到机械制造的跨越发展，是一家集研发、制造、销售、服务于一体的创新型机械设备供应商。公司主营软包装模切机、制袋机、高速开窗烫金机等设备。凭借雄厚的技术实力、专业的工艺基础、高素质的人才队伍以及完善的售后服务，天正机械目前拥有国内发明专利10项、国际专利3项，另有实用新型专利43项、外观设计专利1项。公司通过ISO9001国际质量体系认证，获评广东省专精特新企业。

FOSHAN TIANZHENG MACHINERY CO.,LTD. was found based on the HONGLI Pouch Production Factory, HONGLI Pouches Production Factory was found in 1993, which experienced and focused on professional bag making for years, covering various types of pouches production and undertake customer-made business for pouches processing. There are more than 20 sets of multi-functional professional bag making machine and accessories machines special for pouches making, spouts sealing, irregular-shape cutting, huge bag, high complication pouches production. We Serve for customer more than 27 years in industry and master professional craft and experience in plastic bag making even flexible packaging industry.

FOSHAN TIANZHENG MACHINERY CO.,LTD. inherits and integrates the experience and technology from HONGLI Pouch Production Factory, we develop all the craft and technology on bag making machines and accessories machines as professional manufacturer covering scientific research, manufacturing, sales, service. Our company has the abundant technical force, professional technology, high-quality staff team and perfect service, so that our machines are exported to more than 30 countries including USA, Mexico, Columbia, Chile, Argentina, Korea, Malaysia, Pakistan, Iran, India, Sri Lanka, Nepal, Bangladesh, Latvia, Mauritius and so on.

Tech support: We have experienced senior electrical engineer, professional business representatives and excellent technical personnel, Good service and production technology research and development, To be more important, we set up strict quality management system to keep the machine goes with well performance and high quality before delivery.

洪力制袋

制袋加工服务

OEM BAGS MAKING SERVICE

洪力制袋成立于1993年，以承接客户来料加工制袋，压嘴为主要业务。公司为珠三角广大印刷包装企业提供全面的制袋后工序服务，为众多企业开拓业务，扩展市场，提高产能，发挥了添砖加瓦的作用。齐全的加工设备：制袋机18台，压嘴机5台，异形袋模切机5台。从制袋、压嘴、加手挽牌、异形袋加工、单翼拉链袋加工、抽真空拉链袋加工。服务一应俱全。开拓创新的理念与客户共同开发新的产品，引领市场前端，专业的制袋团队以及全面的管理体系，为客户提供满意的服务。专业精神!为您加分!

Hongli bags making service established in 1993, the main business is plastic laminated bags making processing & spout bags pressing. And we help lots of nearby printing company for bag making processing products and help them to enlarge the market & production capacity. Our processing plant: 18 unit bags making machine, 5 unit spout pressing machine, 5 unit irregular-shape bags auto die cutting machine. Our business range including bags making, spout pressing, hand hold welding, irregular-shape bags processing, single-wing zipper bags & vacuum bags processing. We focus on state-in-art products, strict quality & satisfy service, hongli people still be with you and help you for the better tomorrow.



QS证书认证
Hongli Factory QS
Certificate



袋样 Bags Sample: